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ПРОТОКОЛ №6 
 

Днес, 05.02.2024г. от 13:30 часа се проведе извънредно заседание на ОбС 

Априлци. 

Присъстват: Ивайло Милков, Иван Якимов, Красимира Пенкова, Мария 

Кокошаров, Михаил Кукенски, Младен Колев, Петко Павлов, Росен Цаков, Стелиян 

Нунев 

Отсъстват: Даниела Петкова, Глория Данчева 

Присъстват още: Инж. Т. Кукенски - Кмет на община Априлци, Красимир Колев 

– Зам. – кмет на Община Априлци, Ваня Иванова – Секретар на Община Априлци, 

общинска администрация, гости 

 

Заседанието приключи в 13:45 часа. 

 

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаем г-н кмет, уважаема 

общинска администрация, гости, откривам извънредно заседание на Общински съвет 

Априлци на 05.02.2024г. На заседанието присъстват 9 общински съветници. 

  

 С. Нунев: Зачитам проекта за дневния ред:   

 

1. Предложение ДП-23/29.01.2024г. от инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци относно Одобряване структурата на общинска администрация и 

общата численост. 
 

 С. Нунев: В режим на гласуване сме за така предложения дневен ред: 

   

        Гласували общо  9 общински съветници 

         9 „за” 

         0 „против”  

         0 „въздържали се”   

 

  Приема се. 

 

С това гласуване ОбС прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-23/29.01.2024г. от инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци относно Одобряване структурата на общинска администрация и 

общата численост. 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-23/29.01.2024г. от инж. Тихомир Кукенски – Кмет на община 

Априлци относно Одобряване структурата на общинска администрация и общата 

численост. 
 

С. Нунев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Одобряване структурата на общинска администрация и 

общата численост. 
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Съгласно разпоредбата на чл. 21, ал. 1, т. 2 от ЗМСМА, в компетентността на 

Общински съвет е да одобри структурата на общинската администрация и общата 

численост на лицата, работещи в нея, по предложение на кмета на общината. 

Общата численост на Общинска администрация - Априлци към месец януари 

2024 г. е 44 броя в Делегираната от държавата дейност 122 „Общинска 

администрация”, в съответствие с нормативните изисквания на Закона за 

администрацията, Наредбата за прилагане на класификатора на длъжностите в 

администрацията и чл. 15, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация. 

 

С. Нунев: Имате ли изказвания, предложения, въпроси? Заповядайте, г – жо 

Пенкова. 

 

К. Пенкова: Уважаеми г-н председател, уважаеми колеги общински съветници, 

уважаема общинска администрация, имам питане. Към предложението, което е 

направено, съгласно Закона за администрацията, всички знаем че имаме обща 

администрация, специализирана и длъжности на пряко подчинение на кмета на 

общината. С предходно решение на Общински съвет №337 от 28.10.21г. е одобрена 

щатна численост на персонала 37 бр. Сега се предлага утвърждаване на общо 44 бр. 

Виждаме отразени промени донякъде. Виждаме бройки, не виждаме като длъжности. 

Може ли за следващо заседание да бъдат разбити преди утвърждаването им? Ясно е, че 

тази структура ще бъде гласувана днес, но да ги има като длъжности, кое звено би било 

добре да се укрепи. 

 

Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, причината да не сме го разбили по длъжности е тъй като 

закона изисква от кмета да внесе структурата и числеността. Длъжностите и тяхната 

промяна е задача на кмета. Причината е постоянната промяна на минималната работна 

заплата. Има една таблица за минималните и максималните възнаграждения по нива и 

степени. Което означава че всеки път, когато мърдат минималната работна заплата, те 

променят минималната и максималната заплата по различните длъжности и трябва 

всеки път да внасям предложение за промяна на структурата, заради длъжностното 

разписание. Затова длъжностното разписание го правим отделно от структурата и 

числеността.  

 

К. Пенкова: Би било добре да се добавят.   

 

Инж. Т. Кукенски: Ще Ви ги цитирам на следващото заседание. 

 

К. Пенкова: Важното е да видим разликите. 

 

С. Нунев: Мисля че кметът със заповед трябва да определи длъжностите, 

направо ще представите заповедта с длъжностите. 

 

Инж. Т. Кукенски: Добре. 
 

С. Нунев: Имате ли други изказвания, въпроси? В режим на гласуване сме, да 

дадем думата на Глория Данчева, понеже присъства на заседанието като гражданин: 
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        Гласували общо 9 общински съветници 

         8 „за” 

         0 „против”  

         1 „въздържал се”   

Приема се. 

 

Г. Данчева: Уважаеми г-н председател, уважаеми колеги общински съветници, 

уважаема администрация, уважаеми г-н Кукенски, моят въпрос е свързан с една 

конкретна длъжност, длъжността, която откривате „Пиар и реклама“. Това, което 

искам да попитам, досега не е имало такава длъжност, какво налага откриването на 

тази длъжност? С какво тази длъжност би спомогнала развитието на нашата община 

като цяло и какви функции ще има, освен тези, които са изброени? То е толкова общо 

казано, че така или иначе един пиар, за да изпълнява ефективно своята функция, 

смятам че на местно ниво трябва да сме развити в пъти по – добре отколкото сме в 

момента. Надявам се тази длъжност да допринесе за това развитие.  

Обръщам се към колежката Галунова, нищо лично към Вас, не подценявам 

Вашите качества, напротив, даже адмирации за това, че сте се нагърбили с тази сложна 

и тежка задача, защото виждате в какво състояние е общината ни. В последните години 

особено затвориха хотели и заведения. Туризма се е скапал тотално. Съжалявам за 

думата, която използвам, но просто това е реалността.  

Каква заплата е определена за тази длъжност? Не смятате ли, че тези средства, 

които се дават за длъжност, която лично мнение, е безполезна към момента за 

общината, не биха се вложили в нещо по – адекватно? Запознах се с протокола от 

общественото обсъждане, има много неща, които да се свършат, за които да се плати, 

няма средства в общината, но разкриваме длъжности, без които можем. Благодаря за 

вниманието.    

  

Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, първо, тази длъжност не сме я открили сега. Тя е от 

миналата година. Второ, тази функция, преди да приемем миналогодишния бюджет, я 

изпълняваше зам. – кметът. Той се занимаваше с рекламата и пиара на общината. 

Според мен онова, което свършихме миналата година, не беше най – доброто. Затова 

решихме, че е по – разумно да си имаме човек, който да се занимава само с това.  

Заплатата му, понеже попитахте какъв е размерът, нетната сума е 892 лв. Така 

че ако го сравним със заплатата на зам. – кмета, мисля че разликата е доста голяма.  

Сами казвате на какво ниво е развитието на туризма. Как очаквате да развиваме 

туризъм ако не правим реклама? Не смятам че има нещо нелогично за това, което сме 

направили още миналата година. 

 

С. Нунев: Имате ли други изказвания, предложения, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-23/29.01.2024г. от инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци относно Одобряване структурата на общинска администрация и 

общата численост: 

 

 Гласували общо 9 общински съветници 

         7 „за” 

         0 „против”  

         2 „въздържали се”   
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  Приема се. 

 

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №41 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от ЗМСМА и чл. 15 от ЗМСМА, Общински 

съвет Априлци 

РЕШИ: 

1. Одобрява структурата на общинска администрация на Община 

Априлци, считано от 01.02.2024г. 

2. Одобрява обща численост на общинска администрация 44 бр., 

разпределени по длъжности съгласно Приложение 1, представляващо неразделна 

част от настоящото предложение. 

3. Кметът на общината да отрази съответните корекции в длъжностното 

разписание на общинската администрация. 

 
 С. Нунев: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието! 

 

 

  

Стелиян Нунев 

Председател 

 

 

Красимира Коева 

Протокол 

 


